
 

 

BØRNE- OG KULTURFORVALTNINGEN 

 23.11.2021 

Vores ref.: 17.01.00-

A00-21-423173 

Direkte nr.: 3247 0020 

Medarbejder: 

smf.sk.bk 

 
 

REFERAT 

 

MØDE I: Skolebestyrelsen på Skottegårdsskolen DATO:10.01.2022 

MØDESTED: Personalerummet KLOKKEN: 17.00-19.00 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde 
SAGSNR: 88.02.01-923.13-
386804 

DELTAGERE: 

Gitte Asmussen, Nellie Louv, Nikoline Ulsig, 
Cirkeline Martinussen, Rasmus Schlüter, Peter 
Andreas Moesgaard, Almas Krarup, Thilde Nøhr 
Jensen, Tina Eggert, Annette Betak,  Mathilde 
Schwarts og Susanne Frøkjær 

 

AFBUD: Jannie Jensen  

MØDENR.: 01-2022  

 

 

1. Godkendelse af referat nr. 10-2021 

Referatet blev godkendt 

 

2. Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden blev godkendt 

 

Velkommen til vores nye politiker i skolebestyrelsen Anette Betak. 

Præsentationsrunde. 

 

3. Orientering fra: 

 

Elevrådet:  

Der har været møde i elevrådet. Der er endnu ikke valgt en næstformand, det 

bliver der næste gang. 

Forslag/ønsker fra elevrådet:  
 

  

   

 

SKOTTEGÅRDSSKOLEN 

Saltværksvej 65, 2770 Kastrup 
lme.sk.bk@taarnby.dk 
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 Smartboardstavle er et arbejdsredskab, så der er ønske om 

whiteboardtavler i alle klasseværelserne i stedet for kridttavler. 

 Der er et stort ønske om en udskolingsfest (en slags gallafest), 

elevrådet vil gerne arrangere den.  

 

Medarbejderrepræsentanter:  

Der har været fjernundervisning inden jul, så der var lidt omstilling i 

undervisningen, det lykkedes heldigvis. 

Glade for at være tilbage efter ferien.  

Der har været eksamen i de kreative fag, det er overordnet set gået godt. 

 

 

Skolebestyrelse:  

Der har været forældrebekymring omkring afstand mellem de store elever, når 

de har udeordning. Det er svært at opretholde, når de store elever er gået rundt 

om hjørnet. Det bliver ofte påtalt fra lærerne inden de går til pauser. 

 

Ledelsen: 

 Der er skolebestyrelsesvalg i foråret 2022.  

 På dagens lærermøde har vi drøftet ”Forventninger til adfærd”, s. 11 i 

skolebestyrelsens principper. Drøftelser vil blive samlet og ført ind i 

skemaet. 

 

 

 

 

4. Orientering om: 

Skolegården: 

Nu er der gang i fornyelsen af den store gård. Der er kommet 2 boldbure, 3 

trampoliner og en amfi – række til at sidde på. Vi mangler 2 spejle, maling af 

asfalten i det ene boldbur, netoverdækning af boldbure og flytning af 

bordtennisbordene. 

Næste projekt vil være den lille gård.  

 

Kontaktforældre: 

Udsættes til næste møde. 

 

Corona: 

Smitteniveauet har vekslet meget, og vi er stadig ramt af smitte, både blandt 

elever og personale. 

Der undervises i stamklasser, sprittes af, holdes afstand, og alle er meget 

opmærksomme på at passe på. 

Der er testmulighed mandag og torsdag for 1.- 6. klasse og de store elever får 

udleveret selvtest. 

Personalet får tjekket deres Corona-pas en gang om ugen 

 

SFO:  

SFO´en er opdelt i Langhus og Højhus, så alle indskolingsbørn ikke bliver 

blandet. 

Der er gang i planlægningen af sommerkolonien. 

Ønske om renovering af nogle af lokalerne, som er meget gamle. 

Der er indhentet tilbud på renovering af lille gård, og der skal søges penge 

senest 1.2.2022. 
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Der er lavet aftale om overlevering fra SFO til klub, og information udsendes 

snarest. 

 

           

 

5. Høring: Kvalitetsrapport. Bilag vedhæftet. 

Udsættes til næste møde. 

 

6. Revidering af skolebestyrelsens principper. Principperne ligger på vores 

hjemmeside. De forventes læst inden mødet. 

Vi gennemgik principperne fra s.18. 

 

7. EVT: 

Planlægning af næste skoleår starter meget snart. 

Der skal afholdes medarbejderudviklingssamtaler inden for de næste måneder. 

Antallet af klasser til næste skoleår udmeldes fra forvaltningen i løbet af de 

næste måneder. 

 

 

8. Punkter til næste møde den 7.februar 2022. 

 

 Skolebestyrelsesvalg 2022. 

 Kontaktforældre 

 Høring: kvalitetsrapport. 

 Principper for SFO, samt fra s.23 

 Skolens toiletter 

 Budget 


